
K0 Rannamets. ViiinaJdesuu kordus illdkoosoleku protokoll 011
04. juulil 2012 kell 20:00 Mannimetsa &e 5a grillimisplats

Koosolekul osalesid:
Koosolekul osalenute regisaeerimisl€ht lisadena. Registreerimise eest vastutasid,
volikirju ja osalejate dokumente kontollisid ning hiialekaarte jagasid Aulis Giinnioen ja
Olga Makina.

Hziiilte arv korteritihistus kokku: 36

Koosolekul osalenute hilili kokku: 11' seejuurer volitusega 0

tlldkoosoleku piev&kord:

l. KU legevuse aruanne 2011-2012
2. Mrjandusaruanne 20ll kinnitamine
3. Majanduskava juuni 2012 - mai 2013
4. Uue juhatuse valimine
5. Muud kisimused

5.1. Kiitte vnljt lilitamine kortermajades suveperioodiks
5.2. Muud klsimwed

Uldkoosoleku hiiitetrmitre j& otsuse l&ngetrmine
Otsused v6etakse vastu kohalolevate korteriiihistu liihtete
Hii:iletamise kord hiialetatakse poolt, vastu ja erapooletuna.

otdkoosoleku juhataja ja protokollija valimine

Koosolel:u juhataja kandidaadid:
L Olga Makina

Hdiiletati: juhat4iaks valiti Olga Makina - poolt 1 l, vastu 0.

Koosoleku protokollija kandidaadid:
l. Aulis Giinninen

I tdletati: protokollijaks valiti Aulis Giinninen - poolt I I, vastu 0.

l.Kitrnitati iildkoosoleku piievakord
Hii2iletati: poolt 1 l, vastu 0.

2. KtI tegevuse aruande 2011-2012 tutvwtamine
Tegevuse aruande esitas Olga Makina

lihordiilteenamus€ga.

(W1/^---



3, Kfl majandusaruande 2011 kianitamine
HaAletati: poolt 1 l, vastu 0.

4. Mijsnduskav. juuni 2012 - mai 2013 kinnitamine
Haeletati: poolt 11, vastu 0.

5. Uue juhetuse vrlimine
Otsustati pikendada praeguse juhatuse volitusi I aastaks poolt 11, vastu 0.

6. Muud k[simwed
Icistiina Renter kudis probleemi mdtida r6du klaasi voolava vee kohta. Juhatus p66rdub
piiringuga YIT Ehituse poole.

Esile t6usrud Fobleem kiviparketiga 6 ridamajade vahelisel alal. Mlimimetsa 6-6 esitab
selle kohta koostarud reklamatsiooni YlT Ehitus€ aa&essil KU juhatusele.

Arutatakse KU liikmete vdlgnevusi. Probleemsed korterid on M?innimetsa tee 4-5 ja
Mlnnimetsa te€ I -7. V6lgnikele tehakse eftepanek koostada maksegraafrk.

Arutataksg probleemi veesurvega kortermajades.

Tehti ettepanek ktite kortermajades vdlja liilitada.

Elekhituru avanemisega seotud kiisimused. Tellida Eesti Energiast veljavote meie KU
liikmete elektri tarbimisest ja uurida elektri soetamise vdimalusi edaspidi.

Arutati vdimalust vaihendada kiittekulusid ldbi lisaseadne paigaldamise Latlale. Otsustati
vdtta pakkumine miiiijalt, samuti uudda v6imalust saada toetust Kredeist.

Koosolek l6ppes kell 2 I :00

Koosoleku juhataj a ..


